
53Nederlands Tijdschrift voor Dermatologie en Venereologie | jaargang 34 | nummer 4 | april 2024

Reageren? Stuur je motivatiebrief en Curriculum Vitae!

Coöperatie Dermatologie Twente zoekt 

Dermatologen
0.6-1.2 Fte

Werkomgeving en functie? 
• Ambitieus team van 9 enthousiaste dermatologen:
• Plezier in het werk en collegialiteit zijn belangrijke kernwaarden
• We bieden het volledige behandelpakket voor inflammatoire huidziekten en flebologie,

STEEP ingrepen en Mohs chirurgie waarvoor wij ook een opleidingscentrum zijn. Tevens
zijn er initiatieven in de anderhalvelijnszorg met een verpleegkundig huidzorgspreekuur in
samenwerking met een regionale thuiszorgorganisatie.

Je profiel 
Wij zoeken een allround dermatoloog met o.a. aandachtsgebied inflammatoire dermatosen/biologicals.
Interesse in bestuurlijke taken strekt tot aanbeveling. De werkzaamheden zullen in het topklinische
ziekenhuis ZGT Almelo/Hengelo alsmede in Saxenburgh Medisch Centrum Hardenberg worden verricht.

Wij zijn ZGT! 
Wij zijn ZGT, hét in Twente gewortelde topklinische ziekenhuis waar aandacht voor de patiënt
en mens centraal staat. Een plek waar wij met plezier werken en waar we duurzaam inzetten
op vooruitstrevende verbeteringen in de zorg. Met ruim 3200 gedreven medewerkers en
300 vrijwilligers zetten wij ons in samenwerking met patiënten, naasten en andere
zorgaanbieders dag en nacht in voor de beste zorg in Twente. Daar zijn wij onmeunig trots op!

Saxenburg Medisch Centrum 
Streekziekenhuis in Hardenberg, Qualicor Europe geaccrediteerd en in 2020 in een volledig
nieuwbouw pand gevestigd. Onder het motto ‘Zorg dichterbij beter’ brengt Saxenburgh
zorg zo dicht mogelijk bij de inwoners in de buurt. Hiervoor werken wij samen met andere
zorgaanbieders, gemeenten en inwoners samen in Vitaal Vechtdal. Bijna 2.000 medewerkers
en 1.000 vrijwilligers zetten zich in voor de best mogelijke zorg.

Op zgt.nl kun je meer informatie vinden over ZGT en op www.saxenburgh.nl vind
je informatie over Saxenburgh Medisch Centrum.

Informatie en sollicitatie
Voor meer informatie kun je contact opnemen met Charlotte Vrijman, voorzitter van de
coöperatie dermatologie, of Leontien de Graaf, medisch manager.
Sollicitatiegesprekken voer je met de leden van de vakgroep dermatologie en met
vertegenwoordigers van de coöperatie Medisch Specialisten (CMS) en ZGT.

Vragen? neem contact op 
06-51820339 (Charlotte Vrijman) c.vrijman@zgt.nl
06-26754205 (Leontien de Graaf) le.dgraaf@zgt.nl
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Lisette de Ruiter
Femke Homan

De	toekomstbestendige	dermatoloog
E.J.M. van Leent

Dermatoloog Amsterdam UMC en bestuurslid NVDV

Een goede reden om mij wat verder te verdiepen in het 
onderwerp. Het is mij inmiddels duidelijk dat je als medisch 
specialist duurzaam gedragen nog een hele uitdaging is. Veel 
zaken zijn nog onbekend. Zo is het lastig te bepalen welke 
geneesmiddelen de groene keuze zijn. Sommige mogen niet 
meer gebruikt worden (loodpleister) of niet meer worden 
geloosd op het riool (bad-PUVA: doet u dat nog?), maar van 
veel behandelingen is er weinig of geen informatie beschik-
baar. Het algemene advies blijft zo min mogelijk gebruiken/
voorschrijven, als groene optie. Ons poliklinisch vak belast het 
milieu vooral door het gebruik van energie. Daar is dus ook 
het meeste te winnen. Niet alleen lichten en computers uitzet-
ten als je ze niet meer gebruikt, maar ook kritisch zijn op het 
wel/ niet leveren van zorg. In de COVID jaren lukte het ons 
goed om patiënten alleen naar de polikliniek laten komen als 
dat echt nodig was. Veel minder reisbewegingen van patiën-
ten en artsen. Alhoewel videoconsulten terecht niet populair 
zijn onder mijn collega’s (kost te veel tijd en er spelen te hoge 
verwachtingen), kan er veel worden afgehandeld met een tele-
foontje, zo nodig ondersteund met een scherpe foto. 

Vanuit de FMS komen regelmatig tijdelijke projecten die door-
gaans worden afgerond met de opdracht dit onderwerp voort-
aan te verankeren in de opleiding en in de richtlijnen, vervol-
gens heft de projectgroep zich op. Niet altijd even realistisch, 
maar voor duurzaamheid zou het goed zijn te bezien wat er 
in richtlijnen echt nodig is: bijvoorbeeld in controles met uit-
gebreid bloedonderzoek. Zelden is dit onderbouwd met data 
over hoeveel ziekte en ongemak we hiermee voorkomen. Vaak 
is het ook niet duidelijk wat te doen bij afwijkingen. Veelal 
wordt er niet veel meer gedaan dan vervolgen van het beloop. 
Opmerkelijk zijn de verschillen in de richtlijnen van reumato-
logen en dermatologen over de benodigde controles bij dezelf-
de medicijnen (biologicals). Toch autoriseren we zowel de der-
matologische richtlijnen met veel controles als de richtlijnen 
van de reumatologen met weinig tot geen controles. 

Voor een duurzame inzetbaarheid van dermatologen is het 
goed dat er voldoende collega’s worden opgeleid. Hiervoor 
maakt de overheid (het capaciteitsorgaan) berekeningen 
hoeveel opleidingsplaatsen daarvoor nodig zijn. Helaas zijn 
deze niet foutloos: tot voor kort werden alle geregistreer-
de specialisten daarbij meegerekend, ook collega’s die geen 
patiëntenzorg meer doen. Bovendien dreigde de minister 
afgelopen jaar noodzakelijke uitbreidingen niet te financie-
ren. Daarnaast besloot hij een aanwijzing af te geven dat de 
verdeling over het land moest worden gewijzigd. Hierbij werd 
de opleidingscapaciteit in Leiden, Utrecht en Amsterdam 
aanzienlijk verkleind ten gunste van Rotterdam en Groningen 
(verdubbeling). Inmiddels heeft de rechter bepaald dat de 
minister deze aanwijzing niet had mogen geven. Hopelijk is 
de loopbaanmonitor dit jaar door meer collega’s ingevuld voor 
een betere raming.

Het werk in commissies, domeingroepen, werkgroepen en het 
bestuur geeft zowel verdieping als verbreding van de derma-
tologie. Bij een toename van deeltijdwerken is dit een mooie 
gelegenheid om je ervaring en kennis in te zetten. Ook hoop 
ik dat steeds meer leden na hun pensionering actief blijven in 
onze vereniging, aangemoedigd door de drastische verlaging 
van de lidmaatschapsgelden voor niet-praktiserende leden.

Deze column is geschreven op persoonlijke titel.

Correspondentieadres
Edwin van Leent
E-mail: e.j.vanleent@amsterdamumc.nl

Als	bestuurslid	van	de	NVDV	word	je	betrokken	bij	zaken	die	mij	voorheen	niet	zo	bekend	waren.	Zo	is	Dermate	
Groen,	onze	commissie	duurzaamheid,	enthousiast	van	start	gegaan.	Bij	nieuwe	commissies	is	het	gebruikelijk	
dat	een	bestuurslid	aansluit.	Daar	ik	al	tien	jaar	een	elektrische	auto	rij	en	geen	kinderen	heb,	werd	ik	al	snel	het	
bestuurslid	voor	deze	nieuwe	commissie.	
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